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 NOTE

•	 For information on the drivers and software supported by the model, see the owner’s manual.

•	 Image shown may differ from the product that you are using.

 
(Applies only to models supporting )

•	 Supported OS: Windows 10 (Mac is not supported.) 

•	 Installation priority: Optional

•	 Usage: �  is an application software that will help you easily control the Sphere Lighting (LED Lighting) of  
monitor. You can easily apply various LED Lighting effects which will work with PC content by using the supported mode of this software.

•	 This software supports only 1 monitor connection.

•	 The color that you selected in the software may be different than the actual color of the Lighting of the monitor.

•	 Content that doesn’t allow technique for sound or video capture is not supported.

•	 It is recommended that you set the supported monitor as the primary display.
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Windows Software

How to Install

Downloading from the LG Electronics website: www.lg.com

How to Run

1	 Connect the monitor to the PC using the USB cable.

2	 Start the .

1  Double-click on the icon on the desktop.

2  �Click the tray icon in the bottom right corner of your PC screen. Click [Open LG UltraGear™ Control Center].
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How to Use

•	 For details on using the software, refer to the program’s Help.

•	 After you select a tab from LED Lighting Mode, click the [Apply] button. Thereafter, the selected mode will activate the LED Lighting Mode on the 
monitor.

 NOTE

•	 Firmware updates are available in the Monitor Settings Menu when connecting a  supported monitor model with the firmware update feature. 	
For monitor firmware updates, a USB cable (USB type C to A/USB type A to B) must be connected to the PC. 
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 注意

•	有关该型号支持的驱动程序和软件的信息，请参见用户手册。

•	显示的图像可能与您所使用的产品不同。

 
（仅适用于支持  的型号）

•	支持的操作系统：Windows 10（不支持 Mac。） 

•	安装优先级：可选

•	使用：�  是一款将帮助您轻松控制  显示器的氛围灯（LED 灯）的应用程序
软件。您可以通过使用本软件支持的模式轻松应用各种将用于 PC 内容的 LED 灯效果。

•	本软件仅支持连接 1 台显示器。

•	您在软件中选择的颜色可能与显示器灯的实际颜色有所不同。

•	不支持那些不允许声音或视频捕获技术的内容。

•	建议您将支持的显视器设置为主显示器。
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Windows 软件

如何安装

从 LG Electronics 网站下载：www.lg.com

如何运行

1	使用 USB 电缆将显示器连接至 PC。

2	启动 。

1  双击桌面上的图标。

2  单击 PC 屏幕右下角的托盘图标。单击 [打开 ]。
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如何使用

•	有关使用软件的详细信息，请参阅程序的 Help（帮助）。

•	从 LED 灯模式中选择一个选项后，单击[应用]按钮。然后所选模式将激活显示器上的 LED 灯模式。

 注意

•	连接具有固件更新功能的受支持的显示器型号时，可以使用“显示器设置”菜单中的固件更新。  
要更新显示器固件，必须将 USB 电缆（USB type C 至 A/USB type A 至 B）连接至 PC。 
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